

To: Egyptian Exchange

Greetings,

With reference to the Mandatory Tender Offer published today Sunday, 28 September 2025, submitted by Al-Wafa Insurance Company to purchase 100% with a minimum execution of 51% of the shares of Delta Insurance Company (a subsidiary of Egypt Kuwait Holding Company which owns a 63.39% stake).

We would like to inform you that all necessary procedures are currently in progress to submit this matter to the Board of Directors of Egypt Kuwait Holding Company to take the necessary decision after finalizing the fair value study prepared by the independent financial advisor and the company auditor's report on that study, in accordance with the requirements of Article (43) of the rules for listing and delisting securities on the Egyptian Exchange, and the other conditions contained in the Mandatory Tender Offer.

We will inform you of the Board's decision as soon as it is issued.

Best regards

السادة / البورصة المصرية المحترمين

تحية طيبة وبعد ،،

بالإشارة إلى عرض الشراء الإجباري المنشور اليوم الاحد الموافق 2025/9/28 ، والمقدم من شركة تأمين الوفاء لشراء نسبة 100% وبحد أدنى للتنفيذ 51% من أسهم رأس مال شركة الدلتا للتامين (إحدى الشركات التابعة للشركة القابضة المصربة الكويتية بنسبة مساهمة 63.39%).

نحيط سيادتكم علماً بأنه جاري حالياً اتخاذ كافة الإجراءات اللازمة لعرض هذا الأمر على مجلس إدارة الشركة القابضة المصرية الكويتية لاتخاذ القرار اللازم، وذلك بعد الإنتهاء من دراسة القيمة العادلة المعدة بواسطة المستشار المالي المستقل وتقرير مراقب حسابات الشركة عن تلك الدراسة ، وفقاً لمتطلبات المادة (43) مكرر من قواعد قيد وشطب الأوراق المالية بالبورصة المصرية ، والشروط الأخرى الواردة بعرض الشراء الإجباري.

وسيتم إحاطة سيادتكم علماً بقرار المجلس فور صدوره.

وتفضلوا بقبول وافر التحية والاحترام،

هانی عزام Hany Azzam رئیس قطاع الحوکمة

Head of Corporate Governance

Date: 28/9/2025

الشكة القابضة العيدة الكولتية الشكة القابضة المشكة المؤلفة المنطقة المنطقة

التاريخ :2025/9/28